
Bestyrelsesmøde den 17. november kl. 17.00 
 
Pkt.1              Mødt: 
Jørgen, Anette, Kea, Bjarne, Frede, Conny og Stig. 
Afbud fra Direktør Lis Bentin 
 
Pkt. 2             Nøgler: 
Af udleverede nøgler har følgende: Formand og næstformand hver en A nøgle + en til lagerkælder, 
bestyrelsen kun til lagerkælder, det er strengt pointeret at ingen må udlåne deres nøgle. 
 
Pkt. 3             Telefon og internet: 
Afdelingen ejer PC, printer, mobiltelefon samt regnemaskine. På afdelingsmødet 2013 blev det 
fastslået at sådan skulle det forsat være. Bestyrelsen skal ud af rådighedsbeløbet svare alle 
udgifter som ny køb, vedligeholdelse, betaling  af abonnementer, printerblæk, papir. Direktøren 
var indbudt for at forklare hvordan og hvorledes vi skulle forholde os i henhold til skatteregler, 
men havde desværre meldt afbud, så vi må vente med at få disse spørgsmål besvaret. 
 
Pkt. 4             Julefrokost: 
Der bliver arrangeret julefrokost hos KIKKO, der gives et tilskud på Kr. 200,- pr. person. 
Lodtrækning om tre ænder. 
 
Pkt. 5             Sociale foranstaltninger i 2017 
Det er godt nok tidligt, men alle som har gode forslag, kom med dem. Det er os i bestyrelsen som 
laver arrangementerne, men beboerne må gerne  komme med en masse ideer, på forhånd tak. 
 
Pkt. 6             Eventuelt: 
Her kan alt drøftes men intet vedtages.  
 
Frede Nielsen 
Afdelingsformand 
 
 

På bestyrelsesmødet den 17. november kom et ekstra pkt. ind, som ikke kom med i referatet, men 
her er det. 
 
Siden sidst: 
P plads til motorcykler. Da renoveringen gik i gang var der ingen motorcykler i afdelingen. VVS 
firmaet fik pladsen stillet til rådighed. Der var så en beboer som købte scooter, en anden en 
motorcykel. Henvendelse til Arkitekten, VVS firmaet fjerne sit grej så pladsen blev fri. På DV mødet 
blev der talt om ramper så det var lettere for beboere med cykel, barnevogn m. m. at komme op 
fra kælderen. Vi kom med et forslag. Inspektørerne har set på sagen, men mener det skal først 
udføres når renoveringen er til ende, men de mener også at det skal op på et afdelingsmøde, så 
det vil sige det kan først udføres i 2018. Vi har en bøn, når inspektørerne kommer ud i afdelingen, 
ville det så ikke være godt at træffe bestyrelsen, eller i det mindste formanden. Rensning af facade 
er nu gået i gang. Vandforbrug, jeg har gennem inspektørerne  fået oplysning fra VANVA  at i 2014 
var gennemsnittet for en dansker 38,6 m3 pr. år eller 106 l. pr dag. Hærværk på toiletvogn og 



buske. Noget er meldt til politiet. Talt med Aktivitetshuset, de vil også se på det. Uindregistrerede 
biler, 3 stk. en som tilhørte en beboer, en stjålet i København, en, her var der ikke betalt forsikring, 
så politiet havde tage pladerne, men nu er alle væk. Regnskab, her var der en bemærkning fra 
Anne-Mette, der skulle tages hensyn konti angående vedligeholdelse, der var overtræk, men 
budgettet ventes overholdt. Rådighedsbeløbet, her er vi meget enige.    
 
Frede Nielsen 
Afdelingsformand 
 


